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Zapytanie 

 

 

Szanowna Pani 

Mariola Pendziałek 

Naczelnik Wydziału Usług Komunalnych 

Urzędu Miejskiego w Gliwicach 

Nr sprawy: UK.7240.89.2021 

 

 

Dotyczy: Uruchomienia kolejnych linii metropolitalnych oraz optymalizacja linii istniejących. 

  

Szanowna Pani Naczelnik , 

 

W odpowiedzi na pismo z 12.07.2021 pragnę podziękować za przedstawione informacje 

dotyczące uruchomienia nowych linii jak i optymalizacji już istniejących. Nawiązując do powyższego 

pragnę przekazać treść prośby przekazaną mi przez zainteresowanych mieszkańców. 

Zwrócona została mi uwaga na brak możliwości skorzystania z autobusu linii 32 w kierunku 

dzielnicy  Szobiszowice, Kopernik oraz Łabędy po godzinie 23. Ostatni odchodzący autobus z przystanku  

Pl. Piastów jest o godzinie 23:18, następny o godzinie 1:00. Zdaniem zainteresowanych mieszkańców 

wspomniana luka jest zbyt długa. 

 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania:  

1) Czy był wcześniej zgłaszany wspomniany problem? 

2) Czy jest możliwość zawnioskowania do Zarządu Dróg Metropolitalnych o uzupełnienie 

rozkładu jazdy o dodatkowy kurs w okolicach północy z przystanku Pl. Piastów? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Tylutko 


